HM/ KWC/ KKN/ YTW/ NMC/ School Secretary / Resources Committee/ Boarding School/ CFFS/ School Nursing / Security/ Financial Controller's Office/ Tuck shop/ General Office/ I.B. Office/ Business & HR Office/ Habitat Office (Landscape)/ Auditorium Office/ DSOBA/ Foundation Ltd/ Primary Division

Date: 2 January 2019



Notice No.: SN/1901-114

Notice on 150th Anniversary Inauguration Ceremony Parking Arrangement for Staff (Amendment No. 1)

Please be informed of the special parking arrangements on 12 January 2019 (Saturday) for the 150th Anniversary Inauguration Ceremony:

Other than residential staff and invited guests, there will be NO parking space available. The drive will be closed from 4:00 pm to 7:00 pm. Shuttle bus service will be provided between the guard station and the main entrance during that period of time.

We apologize for any inconvenience caused.

For enquiries, please contact the Habitat Office at 2768 5683.

R.K.Y. Cheng

Headmaster

150周年開幕典禮特別交通安排(更新 1)

為便於進行 150 周年開幕典禮活動,請留意當天 (2019 年 1 月 12 日 /星期六)的特別交通安排,詳情如下:

除住校職員及獲邀嘉賓外,所有職員及家長當天不能在校園內停泊。

學校行車通道(大閘至中學部)將於下午4時至7時封閉,封閉期間校方將安排穿梭巴士行駛於大閘至中學正門。

不 便 之 處 , 敬 請 見 諒 。 如 有 查 詢 , 請 致 電 2768 5683 予 校 園 辦 事 處 。

拔萃男書院校長

謹啟

鄭基恩)

HM/ KWC/ KKN/ YTW/ NMC/ School Secretary / Resources Committee/ Boarding School/ CFFS/ School Nursing / Security/ Financial Controller's Office/ Tuck shop/ General Office/ I.B. Office/ Business & HR Office/ Habitat Office (Landscape)/ Auditorium Office/ DSOBA/ Foundation Ltd/ Primary Division

Date:

3 January 2019



Notice No.: SN/1901-117

Notice on Main Gate Parking Arrangements

To accommodate for a school event, please be informed that parking is **not allowed** beside the main gate's guard post at the following schedule:-

Date:

12 January 2019

Time:

8:00 a.m. - 8:00 p.m.

We apologize for any inconvenience caused.

For enquiries, please contact the Habitat Office at 2768 5683.

R.K.Y. Cheng Headmaster

大閘更亭旁禁止泊車通告

為方便進行活動·大閘看更亭旁將於以下時間**不准**停泊車輛:

日期:2019年1月12日 時間:上午8時至下午8時

不便之處,敬請見諒!

如有查詢‧請致電 2768 5683 予校園辦事處。

革動

鄭基恩

2019年1月3日